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Dagsorden til økonomiudvalgets møde 
Tirsdag den 9/5 1989, kl. 9.15 på borgme
sterens kontor.

Medlemmer: Gitte Schønemann
Erling Jensen 
Bent Olsen
Birgit Bangshof Mortensen 
Hans Jørgen Mortensen

Fra administrationen:

Bemær kninger:

Tidspunkt for mødets afslutning:



Ø K O N O M I U D V A L G S M Ø D E

I. Kommunens økonomi 
J.nr. ØKF 00.01001.
Sagen forelægges til orientering for øko
nomiudvalget .
Økonomichef vil på mødet
orientere om kommunens økonomiske situati
on, herunder Kommunernes Landsforenings 
løn- og prisskøn.
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2. Revideret investeringsplan 1989
J.nr. ØKF 00.01001.
Sagen afgøres af byrådet.
Økonomichef fremsender fa
gudvalgenes forslag til revideret investe
ringsplan 1989 med overførsler fra 1988 
til 1989 samt øvrige korrektioner til in
vesteringsplan 1989.
Bilag vedlægges.
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3. Lån til genopførelse af genbr ugscentral
J.nr. ØKF 00.01020.
Sagen afgøres af byrådet.
Økonomisk forvaltning fremsender indhen
tet tilbud fra Kommunekreditforeningen 
i forbindelse med optagelse af lån til 
opførelse af ny genbrugscentral.
Tilbud og indstillingsbilag vedlægges.
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4# Marbækvej, istandsættelse/stianlæg m.v.
J.nr. TF 05.01.07G01
Sagen afgøres af byrådet.
Teknisk udvalg godkendte på møde den 30. 
marts projektet for Marbækvej, og efter 
afholdt licitation, har de indkomne til
bud været forelagt.
Intern notits af 26/4 og 28/4-89 vedlæg
ges .
Samtidig søges om frigivelse af anlægsbe
villing på kr 300.000,- på konto 2.3205. 
Teknisk udvalg indstiller på møde den 27. 
april 1989 at tilbudet af 25. april 1989 
fra accepteres med mulige
besparelser vedrørende afvanding og asfal
tarbejder, reguleret tilbudssum kr. 
343.964.
Det indstilles, at der ydes en anlægsbe
villing i 1989 på konto 232 05 på kr. 
300.000. Den resterende anlægsudgift af
holdes via driftskontoen for § 40-foran- 
staltninger, konto 216 00 055 08, hvor 
der i 1989 er afsat kr. 55.000.

Ø K O N O M I U D V A L G S M Ø D E



5. Eventuel total jagtfredning for Selsø sø 
og Møllekrogen.
J. nr. TF 04.11.02G01•
Sagen afgøres af byrådet og landbrugsmi
nister iet .
Teknisk udvalg har genbehandlet spørgsmå
let om jagtfredning af Selsø sø.
Reservatinspektør fra Vildtfor
valtningen på Kalø redegjorde på mødet 
for mulighederne.
Indstillingsbilag vedlagt.
Teknisk udvalg vedtog på møde den 27. 
april 1989, at Skibby kommune sætter som 
et overordnet mål, at hele reservatområ
det nord for en grænse fra sydspidsen 
af Skrivernæbet til amtsgrænsen med 
tilstødende landarealer, hele Selsø sø 
samt del, der senere måtte blive inddra
get til søområdet, bliver totalt jagtfre- 
det.
Første etape er en jagtfredning af Møl
lekrogen.
Som 2. etape skal det gamle søområde nord 
for Selsø sø, når det skal genetableres 
som sø, erhverves af staten efter lov nr. 
232, "Bevarelse af naturområder og fri- 
luf tsområder " og hermed jagtfredes.
Ved samme lejlighed skal der som 3. etape 
startes en sag om erhvervelse af den op
rindelige sø efter samme lov.
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6. Lej rskoleregler 
J.nr. KF 17.04.04 
Sagen afgøres af byrådet.
Forslag til nye retningslinier for afhol
delse af lejrskolevirksomhed m.v. har væ
ret sendt til hør ing i skolernes lærerråd 
og skolenævn.
Lærerrådet ved Marbækskolen anbefaler for
slaget med følgende tilføjelser:
Side 1; Tilskudsbeløbet fastsættes hvert 
år i forbindelse med kommunens budgetlæg
ning..."og skal være af en sådan størrel
sesorden, at det dækker fuld pension på 
vandrerhjem og muligheder for udflugter 
på lejrskolen".
Side 2 + 4 :  Klasseopsparing, afholdelse 
af særlige arrangementer m.v... "til 
hjælp" til finansiering.........
Desuden ønskes på side 4 formuleringen:
I god tid inden afholdelse af hytteture 
fremsendes....således, at "m.v." stry
ges og kun hytteture skal til godkendelse 
i nævnet.
Ledende skoleinspektør fremsender udtalel
sen med anbefaling.
Skuldelev skoles lærerråd foreslår, at 
linierne, der begynder med :"I god 
tid....." til og med linien "såfremt akti
viteterne på forhånd er godkendt af skole
nævnet", udelades fra forslaget.
Skuldelev skoles skolenævn anbefaler kultu 
relt udvalgs forslag, uden udeladelser. 
Ferslev skoles lærerråds udtalelse udsen
des i kopi .
Ferslev skolenævn har ikke nået at behand
le sagen,

fortsættes
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uag og ar: blad nr.: 112
FormandensTirsdag den 9. maj initialer:
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6. Fortsat
Marbækskolens skolenævns anbefaler for
slaget med lærerrådets ændringer, men øn- " 
sker ordet "klasseopsparing" på side 2 , _
5. afsnit og s. 4, 4. afsnit ændret til 
"overskud ved".
Sær standpunkt indtages af Anne-Margit Niel-r 
sen. .
Skolekommissionen anbefaler på sit møde 
den 24. april 1989 forslaget med de af Mar- 
bækskolens lærerråd og skolenævns bemærk- " 
ninger til side 2 og 4. Yderligere tilfø- . 
jes til side 4:
"at ovennævnte kan helt eller delvist af 
nævnet delegeres til skolens ledelse". " 
Endvidere ønskede Birthe Mikkelsen og Me- . 
rete Clausager tilføjet på side 1: 
"Tilskudsbeløbet fastsættes hvert år i 
forbindelse med kommunens budgetlægning..'V 
som det fremgår af Marbækskolens lærerråds . 
udtalelse.
Anders Clausager indtager særstandpunkt, 
idet han ønsker de nuværende regler bibe- " 
holdt. -
Kulturelt udvalg anbefaler på sit møde d. 
26. april 1989 skolekommissionens rettel
ser. Kulturelt udvalg opfordrer de 3 sko- ' 
lenævn til at tage en principiel drøftel- - 
se omkring afholdelse af særlige arrange
menter m.v. i forbindelse med de nye lejr
skoleregler.
Anders Clausager fastholder sit særstand- . 
punkt.

borgmesterens kontor

4  /Usi d  -

Forslag udarbejdet den 27/4-89 efter kul
turelt udvalgs behandling på møde den 
26/4-89 vedlægges.



7# undervisning af barn anbragt i pleje i 
Næstved kommune
J.nr. KF 17.20.00.

Ø K O N O M I U D V A L G S M Ø D E

iuag og ar: tsiaa nr.:113
FormandensTirsdag den 9. maj initialer:

1989
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på borgmesterens kontor

Sagen afgøres af byrådet.
Kommunen har modtaget en regning fra Næs
tved kommune på undervisning af et barn, 
som er anbragt i pleje.
Regningen er på kr. 466.414,00 og omfat
ter perioden 1/1-80 til 20/6-88. 
Økonomiudvalget vedtog på sit møde den 
14/2-89, at Næstved kommune skulle til
skrives, at før Skibby kommune afregner 
for sidste skoleår, imødeses specifikation 
for skoleåret 87/88.
Næstved kommune fremsender i skrivelse af 
15/3-89 krav på kr. 310.085, dækkende 5 
år (skoleåret 83/84 til skoleåret 87/88). 
Samtidig meddeltes pr. telefon, at kommu
nen har anvendt Kommunernes Landsfor
enings takster for prisudregning for de 
enkelte kalenderår. Der findes derfor in
gen spcifikation over de faktiske udgif
ter .
Kulturel forvaltning har anmodet Frede
riksborg Amt om en udtalelse. 
Indstillingsbilag samt Amtets svarskrivel
se vedlægges.
Kulturel forvaltning ansøger herefter om 
en tillægsbevilling på kr. 310.000, som 
foreslås finansieret over kassebeholdnin
gen konto 801 00 004 09.



Ø K O N O M I U D V A L G S M Ø D E

. Budgetbeløb til Skibby forældrenævn
J.nr. SF 16.04.07.
Sagen er begæret i byrådet.
Socialudvalgsmedlem Hanne Kyvsgaard anmo
der ved skrivelse af 18.4.1989 om at føl
gende optages på socialudvalgets dagsor
den .
"Under overførsler af restbudgetter er 
jeg blevet opmærksom på, at forældrenæv
net har rådighed over 10 kr. pr. barn 
i daginstitutioner.
Nævnsarbejdet bør sidestilles med foræld
rerådsar bejdet , og jeg vil derfor stille 
flg. forslag til socialudvalgets behand
ling :
Der tilføres kun forældrenævnet et be
løb svarende til, hvad forældrerådene 
får ved afholdelse af møder." 
Socialudvalget har i møde den 25. april 
1989 vedtaget, at hidtidig praksis føl
ges .
Hanne Kyvsgaard begærer sagen forelagt 
byrådet.

öiaa nr.:114
Formandens
initialer:

på borgmesterens kontor

'MAAM,



Ø K O N O M I U D V A L G S M Ø D E

Betaling af depositum ved optagelse på 
venteliste til daginstitution
J.nr. SF 16.04.00.
Sagen afgøres af byrådet.
Socialudvalgsmedlem F. Theill Hansen an
moder ved skrivelse af 18.4.1989 om at 
følgende optages på socialudvalgets 
dagsorden.
"Forslag om at der ved indmeldelse til 
børnehaver, fritidshjem og dagpleje beta
les et depositum for at blive optaget på 
diverse venteliste".
Socialudvalget vedtog i møde den 25. ap
ril 1989, at der anbefales følgende:
"For at blive optaget i kommunens dagple- 
je/daginsti tutioner betales et indskriv
ningsgebyr på kr. 200 fra 1.1.1990. 
Beløbet fratrækkes ved optagelse i insti
tution" .
Socialdemokratiet indtager særstandpunkt.

Diaa nr.

Formandens
initialer:

1989

på borgmesterens kontor
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10. Fremmødestatistik samt redegørelse for 
nuværende personalenormering i klub 200
J.nr. SF 16.04.06.

L/ciy uy cu. DldU 1 II .. 116
Tirsdag den 9. maj Formandens

initialer:

1989
kl. 9.15

på borgmesterens kontor

Sagen afgøres af byrådet.
Socialudvalget besluttede på mødet den 
28. marts 1989 at udsætte sagen vedr. 
den fremtidige personalenormering/struk- 
tur i klub 200 til udvalgets møde i april 
måned 1989 samt, aj: bemyndige forvalt
ningen til at afholde møde med samtlige 
institutionsledere med henblik på evt. 
an en fordeling af de samlede personale
ressourcer. Forvaltningen har den 7. a
pril 1989 afholdt møde med lederen af 
plejehjemmet Nordhøj/DGH vedr. omforde
ling af de nuværende personaleressourcer. 
Såvel plejehjem som forvaltning skønner, 
at en eventuel opnormering af klub 200 
med 20 t/u beløbsmæssigt vil kunne finan
sieres via plejehjemmets konti vedr. fast 
løn, idet der henvises til antallet af 
ledige stillinger, der ikke er blevet 
genbesat.
Socialudvalget anbefaler i møde den 25. a
pril 1989 at klub 200 normeres til 85 
indskrevne børn. Som følge heraf anbefales 
klubben opnormeret med 20 t/u. Merudgiften 
på kr. 78.000 anbefales finansieret ved 
kompenserende besparelse på Nordhøj/De 
gamles Hjem.

Udtalelse af 1/5-89 fra løn- og personale
kontoret vedlægges.

På baggrund af udtalelsen fra løn- og per-
fortsættes....
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|0. Fortsat
sonalekontoret foreslår kommunaldi rektø- 
ren, at sagen udsættes til økonomiudval
gets ekstraordinære møde den 26» maj» Til 
dette møde pålægges det socialforvaltnin
gen og løn- og personalekontoret at fore
tage de fornødne undersøgelser og udarbej
de fælles indstilling, således at økonomi
udvalget kan få det fulde overblik over 
hvilke økonomiske midler, der er til rå
dighed.



Xi, Fornyet behandling af sag vedr. vurde
ring af behovet for pladser i dagpleje
ordningen
J.nr. SF 16.02.01.
Sagen afgøres af byrådet.
I forbindelse med vedtagelse af budget 
1989 besluttedes, at dagplejeordningen 
for indeværende år indholdsmæssigt kunne 
optage op til 170 børn.
Børnetallet har i perioden 1.1. - 30.4.
89 konstant ligget på 170 børn, og for
valtningen skønner på baggrund af dels 
den fremsendte optageliste for den reste
rende del af 1989, som anfører et behov 
på 56 pladser frem til og med august 
1989, og dels erfaringen med antal løben
de udmeldelser af ordningen, at der 
reelt kan konstateres en venteliste af 
en størrelsesorden 10-20 børn, der ikke 
kan anvises plads.
Til understregning af ovenstående kan 
oplyses, at socialudvalgsformand og for
valtning den 16.3.1989 modtog 5 foræl
dre, som alle have behov for dagpleje
plads pr. 1.4. eller 1.5.1989, men som 
ikke kan anvises pasningsmulighed.
Af de 5 forældre skulle 4 tilbage til 
tidligere beskæftigelse før barselsor
lov, mens en var arbejdsledig. Forældre
ne blev orienteret om, at deres henven
delse ville blive forelagt socialudval
get på førstkommende møde.
Det bemærkes, at en evt. udvidelse af 
ordningen budgetmæssigt beløber sig til 
ca. kr . 143. 000 i lønudgift pr. ansat 
dagplejer, hvortil skal lægges eta bl e-

Ø K O N O M I  U D V A L G S M Ø D E

fortsættes....



11.

iuag og ar:
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Fortsat
ringsomkostninger på ca. kr. 15.000 og 
fratrækkes ca. kr. 55.000 i forældrebeta
ling. Nettoudgift pr. ansat dagplejer ca. 
kr. 103. 000 pr. år ud fra et gennemsnit
ligt børnetal på 3,65 pr. dagplejer. Der 
kan ikke anvises kompenserende besparel
ser for en evt. udvidelse af ordningen 
indenfor det sociale område. Afslutnings
vis kan oplyses, at byrådet på mødet den 
19.4.1989 drøftede spørgsmålet om vente
liste til dagplejen og besluttede at 
fremsende sagen til behandling på social
udvalgets møde den 25.4.1989. 
Socialudvalget godkendte i møde den 25. 
april 1989 formandsbeslutning om at an
sætte yderligere 1 dagplejer. Merudgiften 
på netto kr. 103.000 finansieres ved an
befaling af tillægsbevilling.

Udtalelse af 1/5-89 fra løn- og personale
kontoret vedlægges.

På baggrund af udtalelsen fra løn- og per
sonalekontoret foreslår kommunaldirektø
ren, at sagen udsættes til økonomiudval
gets ekstraordinære møde den 26. maj. Til 
dette møde pålægges det socialforvaltnin
gen og løn- og personalekontoret at fore
tage de fornødne undersøgelser og udarbej
de fælles indstilling, således at økonomi
udvalget kan få det fulde overblik over 
hvilke økonomiske midler, der er til rå
dighed.

Tirsdag den 9. maj
1989

tsiaa nr.:119
Formandens
initialer:

kl. 9.15
på borgmesterens kontor
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12. Etablering af køkken/alrum på De gamles 
Hjem
J.nr. SF 16.07.00.02.
Sagen afgøres af byrådet.
Socialudvalget besluttede på mødet den 
28. marts 1989 at afhjælpe spørgsmålet 
om etablering af køkken/alrum på DGH, 
samt at anmode teknisk forvaltning om 
at udarbejde økonomisk overslag ved evt. 
etablering af omtalte funktion.
Teknisk forvaltning oplyser ved skrivel
se af 13.4.1989, at etablering af midler
tidigt køkken vil beløbe sig til kr. 
14.000 excl. moms, samt at etablering 
af permanent køkken/alrum og hobbyrum 
beløber sig til kr. 262.000 excl. moms. 
Udover ovenstående oplyses, at etable
ring af et toilet i kælderen beløber sig 
til kr. 23.000 excl. moms.
Socialudvalget fremsender i møde den 25. 
april 1989 sagen til byrådets afgørelse. 
Der undersøges prisniveau for etablering 
af hobbyrum alene.
Toilet i kælderen afventer afslutningen 
af 2 etape.

Borgmesteren har efter anbefaling af soci
aludvalgsformanden med henvisning til lov 
om kommunernes styrelse § 31 stk. 1, på 
byrådets vegne truffet beslutning om, at 
etablering af midlertidigt køkken til en 
pris af kr. 14.000 excl. moms påbegyndes 
den 26.4.1989 således, at køkken er etab
leret ved indflytning i boligerne medio 
maj 1989.

uay oy ar: Diaa nr.: 120
FormandensTirsdag den 9. maj initialer:
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# Fornyelse af overenskomst for dagplejere 
pr. 1.7.1989
j.nr. SF 16.02.01.01.

u<dy uy tu. DlCtU 1 II .. 122
Tirsdag den 9. maj Formandens

initialer:

1989
kl. 9.15

på borgmesterens kontor

Sagen afgøres af byrådet.
Med henvisning til den pr. 1.7.1989 indgå
ede overenskomst på dagplejeområdet frem
sender dagplejekontoret skrivelse af 
13.4.1989 med forslag til, hvorledes den 
vedtagne arbejdstidsforkortelse kan rea
liseres for dagplejerne i Skibby kommu
ne .
Arbejdstidsforkortelsen kan realiseres 
enten ved afspadsering af 5 dage i perio
den 1.7.1989 til 1.4.1990 eller ved øko
nomisk kompensation i form af lønudbeta
ling for de pgl. dage med tillæg af 50%.
En løsning med afspadsering anslås af 
dagplejekontoret af beløbe sig til kr. 
110.650, mens økonomisk kompensation an
slås til kr. 197.850. I begge tilfælde 
er der tale om en ikke-budgetteret merud
gift, som ikke kan dækkes ved kompenseren
de besparelser indenfor det øvrige socia
le område.
Socialudvalget anbefaler i møde den 25. 
april 1989 økonomisk kompensation i ste
det for afspadsering.
Der søges en tillægsbevilling på kr. 
198.000 til dækning af merudgiften. Der 
kan ikke anvises finansiering, hvorfor 
beløbet foreslås afholdt over kassebehold
ningen.

Udtalelse fra løn- og personalekontoret 
vedlægges.

¿0^ 0

¿¿k nAm

OU (MAsHsU

¥
A /sM . .

1/M ,

AU

fortsættes....



Ø K O N O M I U D V A L G S M Ø D E

Fortsat
På baggrund af udtalelsen fra løn- og per
sonalekontoret foreslår kommunaldi rekto
ren, at sagen udsættes til økonomiudval
gets ekstraordinære møde den 26. maj. Til 
dette møde pålægges det socialforvaltnin
gen og løn- og personalekontoret at fore
tage de fornødne undersøgelser og udarbej
de fælles indstilling, således at økonomi
udvalget kan få det fulde overblik over 
hvilke økonomiske midler, der er til rå
dighed .

LVciy vjy tu.

Tirsdag den 9. maj
1989

DldU I II ..123
Formandens
initialer:

kl. 9.15
på borgmesterens kontor
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14. Ansøgning fra Skibby fritidshjem om til
ladelse til ansættelse af barselsvikar 
i perioden 14.4. - ca. 15.11.1989
J.nr. SF 16.04.04.02.
Sagen er begæret i byrådet.
Ved skrivelse af 15.3.1989 ansøger Skib
by fritidshjem om tilladelse til at an
sætte barselsvikar for pædagog i perio
den 14. 4.-15.11.1989.
Forvaltningen har i første omgang ved 
skrivelse af 6. april 1989 meddelt fri
tidshjemmet, at der midlertidig kan an
sættes vikar indtil udgangen af april 
måned 1989.
Ved en gennemgang af institutionernes 
vi kar konti kan oplyses, at der på nuvæ
rende tidspunkt ikke findes mulighed for 
at omplacere vi kar beløb fra de øvrige 
institutionernes konti, hvorfor godken
delse af ansøgning, vil medføre en til
lægsbevilling på kr. 21.000. 
Socialudvalget besluttede i møde den 25. 
april 1989, at meddele afslag på ansøg
ningen.
Socialdemokratiet indtager særstandpunkt 
og begærer sagen forelagt byrådet.
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J.nr. SF 16.04.00.
Sagen afgøres af byrådet.
I forbindelse med byrådets vedtagelse 
af budget 1989 besluttedes, at personale
normeringen på institutionsområdet skul
le reduceres med ialt 141 t/u fordelt 
på flg. institutioner:
Børnehaven Tumlebo 32 t/u 
Skuldelev børnehave 28 t/u 
Skolevejens børnehave 18 t/u 
Skibby fritidshjem 36 t/u 
Skuldelev fritidshjem 27 t/u
I denne forbindelse har såvel Embedslæge
institution samt pædagogisk Kartel gen
nemgået de fysiske rammer i forbindelse 
med dels de fysiske rammer og en eventu
el nednormering.
Af ovenstående institutioner er reduktio
nen på Skibby fritidshjem bragt på plads 
ved møde med pædagogisk Kartel den 
23.11.1988. De øvrige institutioner er 
med baggrund i Embedslægeinstitutionens 
rapport drøftet med pædagogisk Kartel 
den 4. 4.1989, hvor det af taltes, at kom
munen herefter ville vurdere kartellets 
kommentarer med henblik på endelig stil
lingtagen på det aftalte møde den 3. maj 
1989.
Forvaltningen har til brug for en forny
et vurdering af sagen vedlagt materiale 
fra Embedslægeinstitutionen og pædago
gisk Kartel samt en forvaltningsmæssig
status over de hidtil førte forhandlin
ger .
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■ Fortsat
Socialudvalget vedtog i møde den 25. a
pril 1989, at reduktionen vedr. fritids
hjemmene fastholdes.
For børnehaverne anbefales den vedtagne 
reduktion ændret svarende til den generel
le personalereduktion på det kommunale 
områ de.Det bemær kes, at kompensation for 
ar bej ds tidsf or korteisen pr. 1.9.1989 for
lods fratrækkes.
Socialdemokr atiet indtager sær stand
punkt, idet man finder, at 1988 niveau 
må være det absolut laveste acceptable 
for såvel børnehaver som fritidshjem.

Notat af 20/4-89 samt internt notat af 
28/4-89 vedlægges.

Udtalelse af 1/5-89 fra løn- og personale
kontor et vedlægges.
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16. Ansøgning om vikar for pedel ved pleje
hjemmet Nordhøj
J. nr. SF 16. 07. 00.01
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Sagen afgøres af byrådet.
Ved skrivelse af 19. april 1989 ansøger 
plejehjemmet Nordhøj om tilladelse til 
ansættelse af vikar for pedellen i dennes 
sommerferie (3 uger). Behovet for vikar 
skønnes til 30 timer ugentlig, svarende 
til en udgift på kr. 7.000 for hele perio
den.
Plejehjemmet anviser finansiering af me
rudgiften ved budgetomplacering af belø
bet fra kontoen vedr. køkkenassistenter, 
som udviser et mindrefor brug på grund af 
stillingsnedlæggelser.
Socialudvalget har på sit møde den 25. 
april anbefalet budgetomplaceringen.

Udtalelse af 1/5-89 fra løn- og personale
kontoret vedlægges.

På baggrund af udtalelsen fra løn- og per
sonalekontoret foreslår kommunaldirektø
ren, at sagen udsættes til økonomiudval
gets ekstraordinære møde den 26. maj. Til 
dette møde må det pålægges socialforvalt
ningen og løn- og personalekontoret at 
gennemarbejde spørgsmålene og udarbejde 
fælles indstilling.
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17. Fritagelse for grundskyld af ejendommen 
matr.nr. 6 ac Skibby byf Skibby - Selsø- 
vej 9 G
J.nr. EKT 25.0208.
Sagen afgøres af økonomiudvalget.
Landsforeningen Ungbo søger i skrivelse 
af 27/2-89 på vegne af Den selvejende in
stitution UNGBO - Skibby om fritagelse 
for grundskyld af ovennævnte ejendom. E
jendommen er erhvervet den 1/8-88 til ind
retning af ungdomsboliger med offentlig 
støtte i henhold til boligstyrelsens cir
kulære af 30/11-87.
Kommunen har i medfør af den kommunale 
ejendomsskattelov adgang til at meddele 
fritagelse for grundskyld af ejendomme, 
der anvendes til ungdomsboliger.
Den kommunale grundskyld for 1989 andra
ger kr. 3.230, 74. Det kan oplyses, at 
amtskommunen ligeledes er ansøgt om frita
gelse .
Økonomiudvalget vedtog i møde den 11. a
pril 1989, at ovennævnte ejendom ikke skul 
le fritages for grundskyld. Beslutningen 
blev truffet på forkerte oplysninger, i
det det blev meddelt, at ejendommen Hoved
gaden 36, der har samme ejerforhold, ikke 
var fritaget.
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• Skatterestancer
Til økonomiudvalgets orientering*
Incassoafdel ingen fremsender EDB-restance- 
lister fra Statsskattedirektoratet pr.
31. marts 1989.
Listerne er fremlagt i sagen.
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19. Tryghedsaftale
J.nr. BK 81.36P21. 
Sagen afgøres af -ø k rnam i ud va Iget.
I skrivelse af 25/6-87 udsendte økonomiud
valget til høring i samtlige lokaludvalg 
og hovedudvalg et oplæg vedrørende kommen
de års personaleforbrug.
Resultatet af denne høring blev, at ingen 
af udvalgene ønskede at indgå frivillig 
aftale om reduktion af personale, men at 
alle udtrykte ønske om at få udarbejdet 
faste regler for afskedigelse i form af 
en tryghedsaftale.
På denne baggrund tilkendegav byrådet i 
møde den 21/10-87, at man var indstillet 
på at indgå i en tryghedsaftale, hvorfor 
administrationen (den 11/1-88) udbad sig 
forslag til tryghedsaftale hos samtlige 
personaleorganisationer.
Der indgik en del forslag fra personaleor
ganisationerne og FC-gruppen udarbejdede 
på denne baggrund et forslag til trygheds
aftale dateret den 17/10-88.
Dette forslag blev udsendt til samtlige 
lokaludvalg og hovedudvalg den 18/10-88 
og der foreligger nu svar fra samtlige. 
Svarene er optaget i indstillingsbilag 
af 26. april, som vedlægges.
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. Personalesager
Til efterretning for økonomiudvalget. 
Sager siden sidste møde fremlægges.
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Længerevarende sygdom
Sagen afgøres af økonomiudvalget.
En aftenhjemmesygeplejerske har efter en 
færdselsulykke i arbejdstiden pr. 1. maj 
1989 nu været sygemeldt i 332 dage. 
Økonomiudvalget vedtog i møde den 14. feb
ruar 1989, at sagen skulle genoptages på 
økonomiudvalgets maj-møde.
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22. Ansøgning om orlov 
J.nr. P-sag.
Sagen afgøres af økonomiudvalget - fore
lægges for byrådet til efterretning.
Dagcenterleder ansøger i
skrivelse af 27/4-89 om orlov i perioden 
fra 1/8-89 til den 30/6-90.
Ansøgningen er begrundet med, at

er optaget på Skolen for beskæf
tigelsesvejledere.
Udtalelse fra konstitueret socialinspek
tør forventes at foreligge til økonomiud
valgets møde.
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. Ansættelse af klinikchef til tandplejen
Sagen forelægges til efterretning for 
økonomiudvalg og byråd.
Et enigt ansættelsesudvalg indstiller en 
af ansøgerne til ansættelse. 
Indstillingsbilag af 14. april 1989 er 
vedlagt sagen.

Borgmesteren har i henhold til styrelses
lovens §§ 22 og 31 på henholdsvis økonomi
udvalgets og byrådets vegne godkendt, at 

ansættes pr. 1/5-89
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25. Byrådsmødet den 17» maj 1989
Følgende sager er fremsendt til behand
ling på byrådets møde;

a) Zonelovstilladel se til helårsbeboelse 
af sommerhus i landzone.
Sagen afgøres af byrådet og sendes til 
Hovedstadsrådet.
Ejerne af ejendommen Stormgårdsvej 9, 
matr. nr. 1-ah Torpegård, Skuldelev har 
søgt om tilladelse til helårsbeboelse 
af det eksisterende sommerhus. Da ejen
dommen er beliggende i landzone vil det 
ansøgte kræve en zonelovstilladelse, der 
skal meddeles af Hovedstadsrådet. 
Indstillingsbilag vedlagt.
Formanden for ejendomsudvalget har i 
henhold til styrelseslovens § 22 stk.
2 indstillet, at sagen sendes til Hoved
stadsrådet med anbefaling af, at der med
deles zonelovs tilladelse til ændring af 
ejendommens status fra sommerhus til hel
årsbeboelse.

b) Meddelelser
a)
Hovedstadsrådet fremsender referater af 
rådets møder den 31. marts og 14. april 
1989.
b)
Borgmesteren vil orientere om skrivelse 
af 20. april 1989 fra sognepræst Inge-Li- 
se Schwaner.
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1. Opsigelse af stilling som kommuneingeniør
Kommuneingeniøren har mundtligt opsagt sin 
stilling til fratrædelse 31. juli 1989. 
Indstillingsbilag af 8.maj 1989 vedlagt 
sagen.
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